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  سلمانی به استقلال نزدیک شد
ســرمربی پرســپولیس با 
سپاهان  جوان  بازیکن  جذب 
مخالفت کــرد و این بازیکن 
در استانه پیوستن به استقلال 
قرار گرفت. بــه گزارش ایرنا، 
نقل  در  پرســپولیس  باشگاه 
پررنگی  فعالیــت  انتقالات  و 
نداتشــه تا الان تنها شــهاب 
زاهدی بود را جذب کرده اســت. زاهدی با قراردادی دوساله به این تیم پیوست. 
در یکی دو هفته گذشته صحبت های زیادی در خصوص این که یاسین سلمانی 
از پرسپولیس پیشنهاد دارد مطرح شد و حتی مدیران این باشگاه با این بازیکن 
مذاکراتی نیز انجام داده بودند؛ اما در نهایت یحیی گل محمدی با جذب سلمانی 
مخالفت کرد تا این بازیکن بیشــتر از هر زمان دیگری به استقلال نزدیک شود. 
به نظر می رســد سلمانی قرارداد رسمی خود را با استقلال منعقد خواهد کرد تا 

سومین ستاره ای باشد که آبی پوش می شود.

قرارداد پنج بازیکن هوادار تمدید شد   
پنج بازیکن هوادار قرارداد 
جدیدشان را به امضا رساندند. 
به گزارش ایرنــا، تیم فوتبال 
هــوادار تهران کــه با هدایت 
محمود فکــری در این فصل 
از رقابت های لیگ برتر حضور 
پیدا می کند، به صورت رسمی 
قرارداد پنــج بازیکن خود را 
تمدید کرد. داریوش شــجاعیان، بابک مرادی و سید محمد میری برای سومین 
فصل پیاپی و امید ســینگ و محمد مهدی مهدی خانی نیز برای دومین فصل 
پیاپی پیراهن هوادار را به تن خواهند کرد و بدین ترتیب قرارداد رسمی خود را 

به امضا رساندند.

بازگشت گل گهر به سمت نعمتی  
فوتبــال  تیــم  بازیکــن 
پرســپولیس کــه از جمــع 
سرخپوشــان جدا شده و در 
آســتانه حضــور در تراکتور 
بود، ممکن است مقصد خود 
را تغییر دهد. به گزارش ایرنا،  
ســیامک نعمتی که فصل پر 
فراز و نشــیبی را در ترکیب 
پرسپولیس پشت سر گذاشت، 
در صدر فهرست بازیکنان آزاد سرخپوشان قرار گرفت و از پرسپولیس جدا شد. 
باشــگاه تراکتور اولین باشــگاهی بود که با نعمتی وارد مذاکره شد اما در ادامه 
ســپاهان هم به جمع مشــتریان این بازیکن اضافه شــد. حالا شنیده می شود 
گل گهر هم مذاکرات جدی ای را برای حضور این بازیکن در سیرجان انجام داده 
تا این بازیکن در ســه راهی قرار بگیرد. گل گهر در نیم فصل هم با این بازیکن 
مذاکراتی انجام داده بود اما در آن مقطع نعمتی از فســخ قرارداد ســر باز زد تا 

پرسپولیسی باقی بماند.

فرشاد فرجی به دنبال دریافت رضایتنامه
فوتبــال  تیــم  مدافــع 
پرســپولیس به دنبال دریافت 
رضایتنامه از باشــگاه است. به 
گزارش فارس، در حالیکه اخبار 
پیرامون باشگاه پرسپولیس به 
بیرانوند  علیرضا  قرارداد  فسخ 
منتهی می شــود، حــالا خبر 
رســیده یک بازیکن دیگر هم 
خواهان دریافت رضایت نامه اش شده اســت. بر ایان اساس، فرشاد فرجی مدافع 
قرمزهای تهران به دنبال دریافت رضایتنامه اش است تا از این تیم جدا شود. فرجی 
در فصلی که گذشت فرصت زیادی برای بازی پیدا نکرد و حالا به دنبال این است 

که راهی تیم دیگری شود و در لیگ 23 با پیراهن دیگری به میدان برود.

سرلک قول تمدید قطعی داد
انتقالات  و  نقــل  بازار داغ 
لیگ برتــر فوتبال ایــران به 
تا  باشگاه پرســپولیس رسید 
قهرمان فصل گذشــته با انواع 
و اقســام اتفاقات روبرو شود. 
به گزارش  مهر، فسخ قرارداد 
علیرضا بیرانوند با پرسپولیس 
هوش و حواس مدیران باشگاه 
را به هم ریخت تا رضا درویش مجبور به حضور در جلسه فوری هیأت مدیره برای 
توضیح و ارائه راهکارهای نقل و انتقالاتی خود شود. مدیرعامل پرسپولیس در حالی 
به دیدار هیأت مدیره در دفتر کار یکی از آنها رفته اســت که یحیی گل محمدی 
ســرمربی سرخپوشان نیز به احتمال فراوان میهمان ویژه آنها خواهد بود. درویش 
قرار بود قرارداد امید عالیشاه کاپیتان اول پرسپولیس را برای دو فصل دیگر تمدید 
قطعی کند. همچنین پیش نویس قطعی قرارداد جدید میلاد سرلک را آماده کرده 
بود تا با مدیر برنامه های این بازیکن قطعی کند اما حالا باید منتظر خروجی جلسه 
با هیأت مدیره باشد. سرلک در حالی تمدید قرارداد خود را نهایی می کند که فرشاد 
فرجی درخواست دریافت رضایت نامه کرده است. درویش نیز این موضوع را با گل 

محمدی در میان خواهد گذاشت تا درباره جدایی او تصمیم گیری شود.

مجیدی به دنبال ستاره پرسپولیس 
ســتاره فصــل گذشــته 
پرسپولیس با پیشنهاد خارجی 
از ســوی تیم معروف اماراتی 
روبرو شده اســت. به گزارش 
فارس، مهــدی ترابی یکی از 
بازیکنان موثر پرسپولیس در 
فصلی که گذشت بود و نقش 
موثــری در موفقیت های این 
فصل سرخ پوشان داشت. عملکرد درخشان ترابی باعث شده تا او حالا با پیشنهاد 
تیم الاتحاد کلبا روبر شود. تیمی که هدایت آن بر عهده فرهاد مجیدی سرمربی 
اسبق استقلال است. در این باره گفته می شود این تیم اماراتی مبلغ یک میلیون 
دلار به ترابی پیشــنهاد داده تا او به این تیم برود. ترابی که این روزها در ســفر 
به عتبات عالیات حضور دارد احتمالا امروز به تهران باز خواهد گشــت اما او این 
پیشنهاد را قبل از بازگشت به تهران رد کرده تا بتواند به فوتبالش در پرسپولیس 
ادامه دهد. ترابی پیش از این به لیگ قطر رفته بود اما بعد از نیم فصل بازی در 

این کشورمجددا به پرسپولیس بازگشت.

زنگ خطر عربستان برای رئال مادرید
پیشنهادی بزرگ از عربستان به دست هافبک رئال مادرید رسید. به گزارش 
فارس، نشریه »مارکا« اسپانیا خبر داد عربستان سعودی می خواهد نقشه فوتبال 
را تغییــر دهد تا لیگ خود را به یکــی از قدرتمندترین لیگ های جهان تبدیل 
کند. کریســتیانو رونالدو آغازگر این پروژه بــزرگ بود. بنزما، کانته، روبن نوس، 
ادوارد مندی، کولیبالی... و نفر بعدی می تواند فرلاند مندی هافبک رئال باشــد. 
مدافع کناری فرانسوی تماسی از عربستان دریافت کرده است تا در مورد وضعیت 
فعلی او در تیم کارلو آنچلوتی جویا شــود. با این حال، این پیشنهاد باید بسیار 
سخاوتمندانه باشد تا فوتبالیست در مورد جدایی خود از تیم مادرید در این بازار 
تجدید نظر کند. مندی 28 ســال است و می تواند به رقابت در بالاترین سطح 
ادامه دهد. ستاره فرانسوی پیشــنهادی بزرگ از یک باشگاه عربستانی دریافت 

کرده  و این زنگ خطری برای مدیران باشگاه رئال است.
پیش از این الاتحاد عربستان موفق شد، کریم بنزما کاپیتان رئال را جذب کند.

گروه ورزشی - محمد حســین یزدی: دروازه بان نگاه
ملی پوش پرسپولیس قراردادش با این باشگاه را فسخ کرد.

علیرضا بیرانوند، دروازه بان ملی پوش پرسپولیس با حضور 
در سازمان لیگ فوتبال قراردادش با پرسپولیس را فسخ کرد.
پیش از این او دو بار نوتیس فســخ قرارداد به باشــگاه 
پرســپولیس داده بود اما برای فسخ قرارداد باید به سازمان 
لیگ مراجعه می کرد تا این کار نهایی شــود که او این کار 

را انجام داد.
پشت پرده استقلالی شدن بیرانوند

 علیرضا بیرانوند برخلاف اعلام برخی رســانه ها به جای 
مذاکره با حجت کریمی سرپرست باشگاه استقلال با یکی از 

هواداران متمول این تیم گفت وگو کرده است.
شــایعه حضور علیرضا بیرانوند تا حد زیادی قوت گرفته 
و برخــی خبر از توافق دروازه بان اول تیم ملی با اســتقلال 
می دهند اما این در حالی است که حجت کریمی اعلام کرد 

هیچ دیدار و مذاکره ای با بیرانوند نداشته است.
با این وجود پشت پرده این مذاکره چندان هم نادرست 
نیســت. بیرانوند با حجت کریمی دیدار و مذاکره ای نداشته 
اســت اما یکی از هواداران متمول اســتقلال که از حدود ۴ 
سال پیش همیشه در کنار اعضای هیئت مدیره دیده شده 
بیرانونــد را به دفتر خود دعوت کــرده و با او مذاکره کرده 

است.
او در این دیدار بــه دروازه بان اول تیم ملی اعلام کرده 
کاری به مدیران استقلال نداشته باشد و چک ۹۵ میلیاردی 
را از او خواهــد گرفت تا قراردادش را با اســتقلال به امضا 

برساند.
این در حالی اســت که این هوادار اســتقلال با سیامک 
نعمتی هم دیدار کرده اما این بازیکن به پیشنهاد استقلال 

پاسخ منفی داده است.
 آیا قرارداد جدید در راه است؟

 احتمــال دارد علیرضــا بیرانونــد که قــراردادش را با 
پرسپولیس فســخ کرده بار دیگر با این تیم به توافق مالی 
جدیدی دست پیدا کند و فســخ قراردادش هم در همین 
راستا بوده است و خبری از حضور او در استقلال نخواهد بود.
جدایــی علیرضــا بیرانونــد از پرســپولیس، غیرقابل 
پیش بینی تریــن اتفاقــی بود کــه می توانســت رخ دهد. 
دروازه بانی کــه پس از عملکرد ناموفــق در فوتبال اروپا و 
البته تیم های درجــه چندم پرتغالی و بلژیکی در نهایت به 
پرسپولیس بازگشــت. اینطور به نظر می رسید که بیرانوند 
دیگر نتواند همان دروازه بان سه چهار سال پیش شود؛ اما او 
در پرسپولیس احیا شد و توانست یکی از عوامل 2 قهرمانی 

این تیم در لیگ برتر و جام حذفی باشد.
اقدام عجیب بیرانوند در فســخ قرارداد با پرسپولیس که 
انجام داد باعث حیرت هواداران این تیم شد. گفته می شود 
بیرانوند از اســتقلال پیشنهاد دارد و دلیل فسخ قرارداد او با 
پرســپولیس هم همین موضوع بوده است؛ اما با این وجود 
بعید به نظر می رسد این انتقال انجام شود؛ چرا که سرپرست 
باشــگاه اســتقلال اعلام کرد که این باشــگاه مذاکره ای با 
بیرانوند نداشته  است و شایعه پیشنهاد ۹۰ میلیاردی به این 
دروازه بان واقعیت نــدارد. وی گفت:»وقتی ملاقاتی صورت 
نگرفته اســت، طبیعتا پیشــنهاد ۹۵ میلیاردی نیز در کار 

نیست و چنین پیشنهادی مطرح نشده است.«
با توجه به اینکه فســخ یکطرفه بازیکنان باید در شرایط 
خاصی انجام شود به احتمال فراوان کمیته تعیین وضعیت 
حق را به بیرانوند نمی دهد و این دروازه بان نخواهد توانست 
قرارداد خود را با پرســپولیس فســخ کند. به نظر می رسد 
بیرانونــد بــا علم به این موضــوع اقدام به فســخ یکطرفه 
قراردادش کرده اســت. مهمترین دلیلی که او چنین کاری 
انجام داده می تواند بستن قرارداد جدید با پرسپولیس باشد.

حتی اگر کمیته تعیین وضعیت در خصوص فسخ قرارداد 
بیرانوند حق را به پرسپولیس بدهد اما با این حال این باشگاه 
مجبور خواهد بود رضایت دروازه بان ملی پوش خود را کسب 
کند و این جلب رضایت می تواند بستن یک قرارداد جدید با 
پرسپولیس باشد که شاید مبلغش ۹۰ میلیارد تومان نباشد؛ 

اما قطعا بیشتر از رقم قرارداد قبلی او خواهد بود.
در چنین شــرایطی یک بار دیگر مشــخص شد تعیین 
ســقف بودجه برای تیم های لیگ برتری پروژه ای شکست 
خورده اســت و تیم ها تلاش می کنند به هر نحو ممکن در 
جذب بازیکنان اســم و رســم دار از یکدیگر سبقت بگیرند. 
در حال حاضــر پرسپولیســی ها در نقل اونتقالات عملکرد 

ضعیف تری نســبت به رقبای خود داشته اند و تاکنون تنها 
شهاب زاهدی را خدمت گرفته اند. از طرفی احتمال جدایی 
میلاد سرلک و ســعید صادقی از این تیم هم وجود دارد و 
همه این اتفاقات می تواند اهرم فشاری باشد برای بالا رفتن 

مبلغ قرارداد بیرانوند با پرسپولیس.
وقتی رقم عجیــب ۹۵ میلیارد تومان مطرح می شــود 
مدیران پرســپولیس مجبور خواهند شد حداقل با نیمی از 
این عدد با بیرانوند به توافق برسند؛ آن هم در شرایطی که 
رقم قرارداد او با پرســپولیس برای فصل آینده ۱۵ میلیارد 
تومان بوده است. در فضای فوتبالی کشور که به شدت تحت 
تاثیر میل هواداران است برخی بازیکنان از این فضا به نغع 
خودشان استفاده می کنند و هر مدیری که مقابل این جریان 

بایستد در نهایت محکوم به شکست خواهد بود.
واکنش باشگاه استقلال به شایعه جذب بیرانوند

دروازه بان ملی پوش پرســپولیس در صــورت انتقال به 
اســتقلال، جنجالی ترین نقل و انتقال تابســتانی 2۰ سال 

گذشته را شکل خواهد داد.
به گزارش ورزش ســه، یقینا همه علاقمندان به فوتبال 
به صورت لحظه به لحظه، جدایی احتمالی علی بیرانوند از 
باشگاه پرسپولیس را تعقیب می کنند.در حال حاضر در متن 
ماجرایی است که ممکن اســت منجر به تمدید قرارداد او 
با رقم بالاتر در باشــگاه پرســپولیس یا جدایی اش از جمع 
قرمزها و حضورش در باشــگاهی دیگر بشود؛ باشگاهی که 

بتواند تمنیات مالی او را پاسخ بدهد.
از آنجایی که بیرانوند قبلا نیز به اســتقلال نزدیک شده 
اما در نهایت به پرسپولیس پیوسته، مدیران باشگاه استقلال 
به شــدت در قبال شــایعه حضور او در این باشگاه، دست 
به عصا هســتند. در شــرایطی که سرنوشت ادامه کار سید 
حسین حسینی، دیگر دروازه بان ایران در جام جهانی 2۰22 
با اســتقلال نامشخص اســت اما مذاکراتی بین طرفین در 
جریان است، بحث هایی درباره صحبت های بیرانوند با حجت 
کریمی مطرح شــده که هیچ منبعی آن را تایید نکرده اما 
ظاهرا چیزهایی بین طرفین از ســوی افراد واسط رد و بدل 

شده است.
حجت کریمی در ابتــدا  منکر موضوع تماس بیرانوند و 

باشگاه استقلال شد اما بعد آن را تایید کرد و سپس گفت نه 
تایید میکند و نه تکذیب!

جالب اینکه علی امیری، معاون ورزشی باشگاه استقلال 
هم که مهره کلیدی این باشــگاه در موضوع نقل و انتقالات 
است و با جواد نکونام، سرمربی آبی ها نیز در هماهنگی کامل 

است، در این باره به سختی صحبت می کند.
وقتی از امیری درباره حضور احتمالی بیرانوند در استقلال 
می پرسیم، او می گوید: البته خیلی از فوتبالی ها می دانند که 
آقای بیرانوند، طرفدار اســتقلال بوده و به همین دلیل هم 
یک بار قصد حضور در اســتقلال را داشــته است اما به هر 
صورت ایشان بازیکن باشگاه پرسپولیس محسوب می شود 
و ما در زمینه حضور ایشــان در باشگاه استقلال اظهارنظر 

خاصی نمی توانیم انجام بدهیم.
امیری که به هیچ وجه دوست ندارد در این زمینه چیزی 
درز بدهد، در پاسخ به این سوال که آیا صحبتی بین کریمی 
و بیرانونــد انجام گرفته اســت، می گوید: ما در فصل نقل و 
انتقــالات مطابق با نظر آقای جواد نکونام و در پســت های 
مورد نیاز ایشان اقدام به جذب بازیکنان ممتاز فوتبال ایران 
خواهیم کرد و امیدوارم که هواداران از نتیجه کار باشــگاه 

استقلال راضی باشند.
آخرین ســوال مــا از امیری درباره حضــور یک هوادار 
متمول برای تامین عدد اغواکننده ای برای کشاندن بیرانوند 
به استقلال است که او باز هم پاسخی به این سوال نمی دهد .

با این صحبت های مبهم باید در انتظار تحولات بعدی این 
خبر پر ســر و صدا و جنجالی باقی ماند، چرا که نه حجت 
کریمی و نه علی امیری، هیچ تمایلی به افشــاگری در این 

زمینه ندارند.
حمایت  پورعلی گنجی از بیرانوند

 مرتضی پورعلی گنجی مدافع تیم فوتبال پرســپولیس 
با انتشار پســتی در صفحه مجازی خود از علیرضا بیرانوند 

حمایت کرد.
مرتضی پورعلی گنجی مدافع تیم فوتبال پرســپولیس 
با انتشار پســتی در صفحه مجازی خود از علیرضا بیرانوند 
حمایت کرد و نوشــت: این حال و روز باشــگاهی است که 
همیــن چند روز پیش، دو جام قهرمانی را بالای ســر برده 

و کار مســئولان فوتبال ایران را بــرای برگزار نکردن بازی 
سوپرجام ساده کرده است؛ باشگاهی که باید امروز با تزریق 
منابع مالی به واســطه عملکرد درخشان در فصل گذشته، 
بهتریت شــروع را داشته باشد اما از همه جا می شنویم که 
امسال، سال سیاســت های انقباضی و کاهش هزینه ها و ... 

است.
من به عنوان یک بازیکن حق دارم از خودم سوال کنم که 
چرا پرسپولیس بعد از نمایش فوق العاده پارسال که با همت 
بازیکنان و کادرفنی و البته حمایت مدیران باشــگاه حاصل 
شــد، باید در چنین مضیقه ای قرار داشته باشد؟ تا کی قرار 
است قهرمانی ها بدون پاداش و بدون جایزه باقی بماند؟ اگر 
فوتبال منفعت بزرگی به همراه دارد، این منفعت مالی چرا 
به بازیکنان و مربیان به عنوان مهم ترین چرخ دنده های این 

بازی بزرگ نمی رسد.
افشای وحید امیری از تصمیم بیرانوند

وحید امیری بازیکن تیم فوتبال پرســپولیس با انتشار 
پســتی در صفحه مجازی خود به فســخ قــرارداد علیرضا 

بیرانوند واکنش جالبی نشان داد.
وحید امیری بازیکن تیم فوتبال پرســپولیس که رابطه 
بســیار نزدیکی با بیرانوند دارد با انتشــار پستی در صفحه 
مجازی خود نوشت: ما لرها سرمان می رود اما پای عهدمان 
می مانیم، علیرضا هرچقدر هم دلخور باشد محبت هواداران 
پرسپولیس را فراموش نخواهد کرد. علیرضا جایی نمی رود 

که قلب هواداران و عاشقان پرسپولیس شکسته شود.
گل محمدی: نتیجه جلسه هیات مدیره خوب نبود

ســرمربی پرسپولیس معتقد اســت جلسه فوری هیات 
مدیره این باشگاه نتایج خوبی نداشته است.

پس از فسخ قرارداد علیرضا بیرانوند با پرسپولیس، هیات 
مدیره این باشگاه با حضور یحیی گل محمدی، سرمربی این 

تیم تشکیل جلسه ای فوری داد.
گل محمــدی پس از پایان این جلســه گفت: باشــگاه 
مشــکلات زیادی دارد و در این جلســه هم به نتایج خوبی 

نرسیدیم.
وی درباره ماندنش در باشــگاه پرسپولیس عنوان کرد: 

سعی داریم مشکلات را حل کنیم.

پیشکسوت تیم استقلال در واکنش به نصب بنر تشکر 
از مدیرعامل اســتقلال در تمریــن این تیم گفت: این کار 
اشــتباه بود. اگر قرار باشد در کمپ حجازی بنر بزنند باید 

بنر ناصرخان و منصورخان را بزنند نه افراد دیگر.
حسن روشن، پیشکسوت استقلال در گفت وگو با ایسنا 
درباره اتفاقاتی که در اولین جلسه تمرین استقلال رخ داد، 
اظهــار کرد: اتفاقی که در تمرین اســتقلال رخ داد، واقعاً 
ناراحت کننده بود. جای چنین افــرادی )اراذل و اوباش( 

در مکان هــای ورزشــی و کنار تیم ها نیســت. از مدیران 
باشگاه استقلال تعجب می کنم که با آنها کنار زمین حضور 
داشتند. حضور این گونه افراد برنامه ریزی شده بود. دوست 
دارم از مدیران باشگاه بپرسم که این افراد چه کاره هستند 
که کنار زمین حضور دارند؟ چنین چیزی در تاریخ باشگاه 
سابقه نداشت. ۴۰، ۵۰ سال پیش و در دوره ای که ما برای 
اســتقلال بازی می کردیم، هــر روز تمرینات مان با حضور 
دو، ســه هزار تماشاگر برگزار می شــد و چه بازی قبل را 

می بردیم و چه می باختیم، خبری از فحاشــی نبود. جالب 
آنکه وقتی یک بازی را می باختیم، فردای آن روز چنانچه 
تمرین ســاعت ۴ بود، ما به احترام هواداران مان ســاعت 
3.۵ خود را به محل تمرین می رساندیم. البته در این بین 
حجت کریمی تقصیر ندارد زیرا وی نمی داند سرپرســت 

است یا مدیرعامل.
باید برای ناصر و منصور پلاکارد بزنند نه کریمی

روشن درباه نصب بنر تمجید از حجت کریمی و امیری 
در کمپ زنده یاد حجازی افزود: این کار اشــتباه بود. در 
جایی که به نام ناصر حجازی است نباید برای افراد دیگری 
پلاکارد بزنند. اگر قرار باشــد در کمپ حجازی بنر بزنند 

باید بنر ناصرخان و منصورخان را بزنند نه افراد دیگر.
وی درباره حضور نکونام در اســتقلال خاطرنشان کرد: 
نکونام بهترین گزینه برای استقلال بود و تجربه خوبی برای 
موفقیت با استقلال دارد. موفقیت استقلال در گرو انتخاب 
و کار کردن سیســتم های مورد نظر نکونام اســت و البته 
مهم تر از آن یک بدنسازی باکیفیت برای یک فصل است.

مطمئنم نکونام در استقلال موفق می شود
پیشکســوت اســتقلال درباره فعالیت باشگاه در فصل 
نقل وانتقالات عنوان کرد: عملکرد مدیران باشگاه استقلال 
در فصل نقل انتقالات جالب نیســت. آنها باید زودتر برای 
جذب بازیکنــان بزرگ اقدام کنند و نقــاط ضعف تیم را 
ترمیم کنند. آنها زمان را از دســت می دهند و باید هر چه 
زودتر نفرات لیست نکونام جذب شوند. هواداران استقلال 

حق دارند از عملکرد مدیران باشگاه در فصل نقل وانتقالات 
رضایت نداشــته باشــند. در جریان بازیکنان جداشده از 
استقلال و شرایط آنها نیســتم. متأسفانه این اتفاقات هر 
ســال در استقلال رخ می دهد و به تیم لطمه وارد می کند. 
من هم مثل هواداران نگران اســتقلال هستم و امیدوارم 
مسئولان هرچه زودتر بازیکنان بزرگی را به خدمت بگیرند. 
استقلال تیم بزرگی است و باید بازیکنان بزرگ با پیراهن 
این تیم به میدان بروند و هواداران از عملکرد آنها رضایت 

داشته باشند.
گرچه جواد نکونام کار سختی در پیش دارد اما او تجربه 
خوبی در مربیگری دارد و مطمئن هســتم جواد نکونام در 
اســتقلال موفق خواهد بود. روشــن درباره جدایی سید 
حسین حسینی و عارف غلامی از استقلال بیان کرد: کنار 
گذاشــتن عارف اگر تصمیم نکونام و یا کمیته فنی باشد، 
قطعاً با دلیل منطقی همراه اســت امــا اگر این بازیکن از 
سوی باشگاه کنار گذاشته شده اتفاق خوبی صورت نگرفته 
است. درباره حسینی باید بگویم که او یک بار با من تماس 
گرفته و درخصوص ماندن یا رفتنش از اســتقلال مشورت 
خواست و من به او گفتم ذخیره رحمتی بودن بهتر از آن 
اســت که در جای دیگر حضور داشته باشد چرا که تمرین 
کردن در کنار رحمتی باعث پیشرفت او خواهد شد. فاصله 
دو دروازه بان استقلال نباید زیاد باشد. ضرری که حسینی 
در فصل گذشــته کرد این بود که رقیب جدی نداشــت و 

همین باعث شد سال خوبی را پشت سر نگذارد.

دروازه بان سرخ پوشان یکطرفه فسخ کرد

طلاق بیرو از پرسپولیس

انتقاد اسطوره استقلال از اتفاقات اخیر:

برای ناصر و منصور پلاکارد بزنند نه کریمی

 باشــگاه ملوان که با مشــکلات مالی دست و پنجه نرم 
می کند، هنوز نتوانسته با سرمربی جدید خود قرارداد ببندد.
به گزارش ایرنا، ســی ام اردیبهشــت ماه بود که پژمان 
نــوری و مازیار زارع مدیرعامل و ســرمربی ملوان از قوهای 
سپید جدا شــدند؛ اما پس از آن خبرهایی رسید که احمد 
دنیامالی به پژمان نوری پیشنهاد سرمربیگری تیم ملوان را 
داده؛ اما وی نپذیرفــت. در نهایت بعد از وقفه ای طولانی و 
اعتراض هواداران و تعلل باشگاه برای انتخاب سرمربی جدید، 
دنیامالی رئیس مجمع باشگاه ملوان یازدهم تیر ماه مهدی 
تارتار سرمربی فصل گذشته ذوب آهن را به عنوان سرمربی 

جدید قوهای سپید انتخاب کرد.
تارتار هم از یازدهم تیر نخستین تمرین تیم فوتبال ملوان 
را با محمد نوری و حســین پاشایی به عنوان مربی، منصور 
اینانلو مربی دروازه بان ها و امیر مکوندی مربی بدنســاز آغاز 
کرد؛ اما خبرها حاکی از ان اســت که قرارداد این سرمربی 

هنوز منعقد نشــده زیرا باشگاه مدیرعاملی انتخاب نکرده تا 
قرارداد وی رسمی شود. تارتار حتی در تمرین امروز ملوان 

نیز حضور پیدا نکرده است.
یکــی از دلایل اصلی عدم انعقاد قــرارداد با ملوان نبود 
حامیان مالی اســت و به همین دلیل مهدی تارتار هم برای 
حضور در این تیم دچار شــک و تردید شده است و به نظر 
می رسد که هیئت مدیره این باشــگاه برای برطرف کردن 

چالش مشکلات مالی این باشگاه به نتیجه ای نرسیده اند.
در کنــار آن خبرهایی مبنی بر انتخاب آرش فهمیده به 
عنوان مدیرعامل این باشگاه شنیده می شود که تنها گزینه 
قطعی دنیامالی اســت. فهمیده یکی از اعضای هیئت مدیره 
ملوان به شمار می رود. همچنین شنیده ها حاکی از آن است 
که ناخدا برومند نیز به عنوان مدیر تیم انتخاب خواهد شد.

تیم فوتبال ملوان در بیســت و دومیــن دوره لیگ برتر 
فوتبال با 2۷ امتیاز در رده چهاردهم جدول قرار گرفت.

چالش مالی گریبانگیر ملوان


